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Zápisnica číslo 24 – 2007/2008 

zo zasadnutia vedenia FMFI UK dňa 8.4.2008 
 

 

Prítomní: doc. J. Boďa, prof. Masarik, doc. Pekár, prof. Kúš, Prof. Filo, doc. Ševčovič, 

doc. Šefránek, Dr. Gruska, doc. Toman, ing. Stanová, doc. Uherčíková, PaedDr. 

Sandanusová 

 

Ospravedlnení: prof. Povinec, št. Straková  

 

 

 

 

Program:  1. Študijná agenda  

 2. Agenda doktorandského štúdia 

 3. Agenda informačných technológií 

 4. Agenda hospodárenia a rozvoja fakulty 

 5. Personálna agenda 

 6. Rôzne 

 

 Dekan v úvode vyjadril spokojnosť  s formou aj obsahom akreditačných spisov 

a poďakoval za prácu všetkým zainteresovaným. Dekan pri príprave záverečných 

tabuliek nahliadol do materiálu, ktorý pripravovali vedúci sekcií a konštatoval, že 

podklady boli spracované na úrovni. 

 

1. Študijná agenda 

  

 Prodekan informoval, že študijné oddelenie v tomto týždni rozpošle pozvánky na 

prijímacie pohovory, ktoré sa týkajú asi 570 študentov a pravdepodobne budú prebiehať 

iba 2 dni.  

Oznámil, že v študijnom programe kognitívna veda, vypadli predmety Diplomový 

seminár (10 kreditov) a Diplomová práca (20 kreditov). Vedenie rozhodlo, že budú do 

programu zaradené dodatočne.  

Na magisterské štúdium zaevidovali 250 prihlášok, z toho je 15 mimofakultných. 

 

2. Agenda doktorandského štúdia 

 

 Vedenie sa zaoberalo problémom, ktorý vznikol tým, že nie všetci  študenti 

denného doktorandského štúdia sa prihlásili na dizertačnú skúšku v predpísanom termíne. 

 

3. Agenda informačných technológií 

 

 V súvislosti s prípravou materiálov pre súčasnú ale i budúce akreditácie Dr. 

Gruska informoval o možnostiach automatického dopĺňania citácií do databázy EVI 

PUB. Keďže citácie evidujú rôzne databázy v rôznych formátoch a keďže nie je možné 
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automaticky rozlišovať menovcov a autocitácie, táto možnosť nie je v súčasnosti 

efektívna. Istým uľahčením by mohlo byť využitie služby notifikácie autora o citácií, 

ktorú niektoré databázy ponúkajú.  

Keďže v súvislosti so zverejnením výsledkov študentskej ankety odzneli 

pochybnosti o tom, či takýto postup nie je v rozpore s platnou legislatívou, obrátil sa Dr. 

Gruska písomne na Úrad pre ochranu osobných údajov so žiadosťou o výklad príslušnej 

legislatívy. Zároveň navrhol prípadnú možnosť alternatívnej formy ankety pomocou 

anketových formulárov, s tým, že výsledky budú prístupné len dekanovi, garantom 

a vedúcim katedry. Pritom upozornil, že ankete uberá na zmysluplnosti, pokiaľ ani 

dlhodobo veľmi zlé hodnotenie pedagóga nebude hrať úlohu pri obsadzovaní funkčných 

miest profesorov a docentov.  

 

4. Agenda hospodárenia a rozvoja fakulty 

 

 Prodekan konštatoval, že fungovanie prevádzky sa značne zlepšilo a prináša 

priaznivé výsledky.  

Strecha je v havarijnom stave, na 6 –tich miestach preteká. V súčasnosti prebieha 

analýza, ako daný problém vyriešiť. 

 Prodekan oznámil, že permanentne rokuje s hospodárskou komisiou 

Akademického senátu o návrhu rozpočtu na rok 2008. Hospodárska komisia súhlasila 

s formou a spôsobom plánovania rozpočtu na rok 2008. Zároveň vzniesla požiadavku, 

aby tajomníčka predložila čerpanie rozpočtu v jednotlivých navrhovaných položkách na 

rok 2008 za rok 2007 z dôvodu posúdenia oprávnenosti plánovaných výdajov.  

 Tajomníčka oznámila, že priebežne vypracúva Výročnú správu o hospodárení 

fakulty za rok 2007. Termín odovzdania výročnej správy je 14.4.2008 na RUK. Čerpanie 

finančných prostriedkov ( tabuľkovú časť ) predloží na nasledujúcom zasadnutí vedenia.  

 Ďalej informovala vedenie, že prišiel rozpis finančných prostriedkov na granty: 

VEGA, KEGA, Aplikovaný výskum a MVTS. 

 Tajomníčka predložila vedeniu „Správu o plnení strážneho poriadku na FMFI UK 

za obdobie Január – Marec 2008.“ V správe boli uvedené nasledovné nedostatky: 

neuzamknuté miestnosti, otvorené balkónové dvere a okná, jednotlivé pracoviská by si 

mali prekontrolovať kľúče, ktoré sa nachádzajú na sekretariátoch. 

 Na dobudovanie archívu (na nákup regálov pre archiváciu spisov študijného 

oddelenia ) budú použité finančné prostriedky z poplatkov za prijímacie pohovory na 

akademický rok 2008/2009. 

 Tajomníčka predložila požiadavku na zakúpenie počítačov pre študijné oddelenie.  

Vedenie rozhodlo, že sa preskúma možnosť splniť túto požiadavku z IT projektov.  

 

5. Personálna agenda 

 

 Vedenie sa zaoberalo personálnou agendou podľa súpisky (príloha). 

 Mzdová komisia zasadne 23.4.2008. 

 

6. Rôzne 
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 Doc. Šefránek požiadal, z dôvodu lepšej informovanosti, aby kópie zmlúv  firiem 

DIW a Top Soft boli odoslané na katedry fakulty, kde by boli k nahliadnutiu na 

sekretariátoch. 

Medzi členmi vedenia sa rozprúdila diskusia o včerajšom zasadnutí kolégia 

dekana o metodike delenia financií na fakulte. Po diskusii dekan konštatoval, že metodika 

sa oproti minulému roku nemení, je dobrá a predložená bude Akademickému senátu 

fakulty podľa zásad schválených minulý rok. Dekanom predložený návrh s koeficientom 

0,7 pre katedry, ktoré sú na tom finančne veľmi dobre, schválený nebol s tým, že od 

viacerých členov kolégia prišiel návrh, že katedry matematickej a fyzikálnej sekcie sa 

dohodnú a finančné prostriedky sa prerozdelia na katedry so súhlasom vedúcich sekcii.  

Doc. Ševčovič informoval o medzinárodnej súťaži vysokoškolákov Ostrave. 

Veľmi pekný úspech dosiahli Ondrej Budač v 1. kategórii ( absolútne prvé miesto zo 69 

súťažiacich a Michal Burger ( celkove 5.miesto zo 66 súťažiacich ). 

Na príprave družstva sa po metodickej a organizačnej stránke podieľali Martin 

Hriňák a Martin Niepel. 

Predsedníčka odborovej organizácie fakulty doc. Uherčíková informovala, že na 

webovej stránke www.ozpsav.sk sú zverejnené rekreácie pre zamestnancov fakulty. 

Kolektívna zmluva Univerzity Komenského na rok 2008 bola schválená 

a doručená na fakultu. 

 

 

Zapísala: Anna Macková Schválil: J. Boďa 

 

 

Prílohy: 

Príloha - Súpiska personálnej agendy 


